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er godt representert. Vi begynner straks å telle, og innen vi mår foten av
Stenberget, har vi tellet ca. 200 esker. Det var forresten ikke den ting vi ikke
fant, blandt annet en mengde lommetørklær, våtter, luer, skosåler o.s. v.

Resultatet av plukkingen i Fjellseterveien er 4 sekker. Når vi nu adderer,
blir summen 14 sekker. Vi har jo ikke tatt alle løipene, men allikevel, resul-
tatet er såre stort. Disse 14 sekker er nok fordelt på mange «smågriser».

Så vil jeg tilslutt rette en appell til alle Bymarktravere: Kast ikke papir
og annet rask igjen i marka! Putt det enten ned i lommen og ta det med
hjem, eller grav det ned under en sten så det ikke kan sees. Men gjør ikk.;
følgende som jeg har sett flere smarte personer gjøre. De graver nemlig
appelsinskall ned i sneen, det er vel og bra så lenge sneen ligger, men når
den smelter, kommer det igjen tilsyne og det bleke skallet ligger der og
gliser mot oss. Vi seks som tok oss av dette, vil herefter fungere som «politi»
i Bymarka, og jeg håper at også flere vil slutte sig til vår armé. Så snart vi ser
en synder stå og skrelle en appelsin og slenge skallene rundt omkring, da et
det vår plikt å gjøre ham opmerksom på hvad han har gjort, og han har
værsågod å plukke op hvért eneste skall og ta det med sig hjem! Vær for-
siktig, hver især, vi unge piker i anorakker er- allesteds nærværende.

Altså: Kast ikke papir og annet avfall igjen i Bymarka!

Bjørg Jenssen.
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DE NYE ÆRESMEDLEMMER

Fridthjov Brun. Ludvig Sivertsen.

I styremøte den 25. juni blev foreningens nettop avgåtte formann,
bokhandler Fridthjov Brun, og foreningens viseformann, souschef
Ludvig Sivertsen, utnevnt til foreningens æresmedlemmer.

Bokhandler Brun har vært foreningens styremedlem siden 1905
og formann siden 1920. Brun har nedlagt et overmåte interessert
og uegennyttig arbeide for Turistforeningen. Han har således vært
den drivende kraft under opførelsen av de fleste av foreningens
hytter — Trollheimshytta, Jøldalshytta, Gjevilvasshytta, Orkelsjø-
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hytta, Storerikvoll og Nedalen. Det arbeide som her er utført,
er et krafttak, som utenforstående vanskelig kan fatte. Mangen,
gang var det nok også vanskelig, men Brun lot sig ikke skremme.
Han hadde humøret og pågangsmotet og fremsynet — takket være
disse egenskaper bar han seieren hjem.

Souschef Sivertsen har også i en årrekke vært styremedlem i
Trondhjems Turistforening. I alle disse år har han vært Bruns høi-
re hånd og besindige rådgiver. Ingen kjenner fjellet som Ludvig
Sivertsen, og alltid var han villig til å sette sin rike erfaring inn i
arbeidet for Turistforeningen. Han tilkommer derfor en vesentlig
del av æren for de resultater foreningen idag kan peke på.

Både Brun og Sivertsen er fjellets sønner i beste forstand. For-
eningen håper og tror at disse to utnevnte æresmedlemmer frem-
deles vil fortsette å vise den samme store interesse for foreningen og
la den nyte godt av sin lange erfaring fra fjell-livet.

ÅRSBERETNING FOR 1935
48H ÅRSBERETNING

GENERALFORSAMLING
avholdtes efter lovlig bekjentgjørelse den 28. mai i Britannia Ho-
tel. Tilstede var ca. 140 medlemmer.

1. Årsberetning for 1934 oplest og vedtatt.
2. Årsregnskapet for 1934 samt sluttregnskapet for tilbygg Nedals-

hytta oplest og godkjent.
3. Oversikt over foreningens eiendele og gjeld oplest og vedtatt.
4. Budgettforelag for 1935 oplest og vedtatt.
5. Valg.

Av de efter tur uttredende medlemmer av styret, Fridthjov Brun,
Ludvig Sivertsen og Haakon Aas frabad de 2 første sig bestemt
gjenvalg.

Denne vegring blev fastholdt, tiltross for de mest inntrengende
henstillinger om å motta gjenvalg. Valget hadde til utfall at Haakon
Aas blev gjenvalgt, Hilmar Nilsen og Anton Brandtzæg blev valgt
til nye styremedlemmer. Til varamenn valgtes Emil Midelfart,
Helge Bang og Astri Mittet. Revisorene Harald Hansen og Jon Berg
gjenvalgt es.

Efter årsmøtet fikk man lysbilledrevy over foreningens hytter
og innkvarteringsrum helt frå starten i 1887 og frem gjennem ti-
dene til og med den prektige Nedalshytta. Som fremtidsopgaver
pekte hr. Brun på utvidelsen av Storerikvoll, som man måtte ta
op så snart som mulig. Plan utarbeidet av arkitekt Tønseth blev
forevist. Foreningen disponerer idag over 6 store hytter med 200
gode senger, foruten private kvarterer.

FORENINGENS MEDLEMMER
Medlemsantallet er pr. 31. desember 1935 inklusive æresmed-

lemmer og livsvarige medlemmer øket til 1536. Tilgangen i årets
løp er 185 og avgangen 167, altså en nettotilvekst av 18.


